
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Stagebjergparken 

 

Dato: Onsdag d.13. januar 2016 

Tidpunkt: kl. 19.30 

Sted: Hos Henning i nr. 68 

Afbud fra: Ellen 

 

Dagsorden Referat 

1.  

Eventuelle kommentarer til referat 

fra sidste møde, d. 4. nov. 2015 

 

 

 

Referat godkendt. 

 

2.  

Tilbagemeldinger siden sidst: 

A: Udkørsel fra stamvejen 

 

B: Asfalt-arbejdet 

 

C: Læhegn bag nr. 7-11 

 

 

D: Henvendelsen fra nr. 138 om 

vand på grunden 

 

 

 

 

A: Sagen kører, og vi afventer kommunens 

beslutning. 

B: Arbejdet er udført tilfredsstillende. Kostede ca. 

24.000 kr. bl.a. på grund af reparation af 5 riste. 

C: Vi afventer kommunens beslutning. Thomas 

rykker for nyt hos Anders Clausen. Alle øvrige 

læhegn beskæres fra den 14. jan.2016. 

D: En løsning på problemet forventes at koste 

omkring 23.000 kr. (tilbud fra Rytter). Der 

indhentes mindst ét andet tilbud (Nørskov). Jesper 

meddeler nr.138, at vi indhenter tilbud, men at 

udgiften bliver så stor, at det skal på budgettet og 

godkendes på næste generalforsamling. 

3.  

Kommunikation med beboere, - 

hvordan?  

Pia foreslår, at vi ofrer en 

husstandsomdelt seddel hvor vi 

opfordrer til at man oplyser sin 

mailadresse og/eller gøres 

opmærksom på hjemmesidens 

eksistens. 

 

 

Bestyrelsen har indtryk af, at beboere godt er klar 

over, at grundejerforeningen kan findes både på 

hjemmeside og Facebook. Det kunne dog være en 

god idé med et velkomstbrev til nye beboere. Pia 

laver et forslag til det. 

4.  

Arbejdsdag: 

A: Brainstorm vedr. hvad vi 

fremover kalder den fælles 

arbejdsdag. 

B: Hvad skal der ske på 

”arbejdsdagen”? (Opgaver og 

hygge). 

C: Hvordan og hvornår meldes der 

ud? 

 

 

 

A: Dagen hedder Arbejds- og hyggedag. 

 

 

B: Kloakrensning, affaldsindsamling, gadefejning, 

påfyldning af faldsand under vippe og rutchebane, 

spise og drikke, og evt. leg?/børneboder?/…. 

C: Selv om der endnu er godt 4 måneder til (den 

første lørdag i juni), meldes der en dato ud nu på 

Facebook. 

5.  

Drøftelse af et eventuelt punkt på 

næste generalforsamling 

 

Vi ønsker ikke at gøre brug af tilbuddet nu, og 

sætter derfor ikke punktet på den næstkommende 



omhandlende vedligeholdelse af 

legepladser for 25.000 årligt? 

 

generalforsamling. 

6.  

Jordvarme ved ny udstykning på 

vores areal 

 

Vi er bl.a. blevet spurgt om der må opmagasineres 

jord på vores arealer i forbindelse med etablering 

af jordvarme. Det vil vi gerne imødekomme, men 

vi ønsker at vide fra hvornår og hvor længe. Det 

meddeles, at vi ikke kan stilling til spørgsmål om 

jordvarme 

 Evt. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde 

 

A: Det er blevet oplyst, at de 4 nye grunde syd for 

Stagebjergparken skal høre under vores 

grundejerforening.  Vi vil holde skarpt øje med, 

om området med de 4 grunde bliver genetableret 

med sti og græs, som det var før. 

B: 6 husstande mangler at betale kontingent for 

2016. Fejlen kan ligge i vores regnskab, og dette 

undersøges inden Jesper sender brev ud med info 

om eventuel manglende betaling til de 

pågældende beboere. 

C: På næste møde ønskes et punkt på dagsorden 

om kr. 100 til den, der afholder bestyrelsesmøde. 

D: Næste møde bliver onsdag den 16/3 2016 kl. 

19.30 hos Pia i nr. 62 

 

 

Referent: Pia 


